
产品特点  STANDARD FEATURES

适合文具、玩具、礼品、电器、电子等产品中图案的单色或双色套色印刷；
微电脑板按键控制各项功能动作，运行速度快，操作简单；
独立的胶头前后、上下行程与速度调节，粘墨、印刷等待时间可调节；
油墨底座、工作台可多功能X、Y、R轴调节，使印刷定位准确；

采用精密气动元件和电磁阀，确保产品的优良品质；
双色机配备精准的穿梭或输送带工作台，特殊减震装置，机器运作非常平稳；
可选油盆或密封式油盅上墨，刮墨干净，环保省墨；

标准配置及进口配置可选，可加装安全防护罩、热风及胶头清洁装置；

Suitable for one color or two colors printing of patterns in stationery, toys, gifts, appliances, electronics, and other products.
The microcomputer board controls various functional actions with buttons, ensuring fast operation speed and simple operation.
Independent rubber head front and back, up and down stroke and speed adjustment, adjustable ink sticking and printing waiting time.
The ink base and workbench can be adjusted for multiple X, Y, and R axes, ensuring accurate printing positioning.
Optional open tray or sealed ink cup for ink application, clean and environmentally friendly ink saving.
The two color machine is equipped with precise shuttle or conveyor belt workbenches, special shock absorption devices, Smooth operation.
Using precision pneumatic components and solenoid valves to ensure excellent product quality.
Standard and imported configurations are optional, and safety protection covers, hot air, and rubber head cleaning devices can be added.
The pneumatic and electronic components of the entire machine are guaranteed for one year, with lifelong maintenance.

整机气动、电子元件保修一年，终身维护。

标准移印机系列
STANDARD PAD PRINTER SERIES
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Ø90mm油盅，配合4″×8″钢板，最大印刷面积Ø75mm
Ø90mm ink cup, matched with 4 "x 8" steel plate, with a maximum printing area of Ø75mm
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穿梭工作台
Shuttle Workbench
输送带工作台
Conveyor Belt Workbench

前后气缸行程（mm）
Front And Rear Cylinder Stroke (mm)

可加装安全防护罩
Can Be Equipped With Safety Protective Covers

可加装热风烘干
Can Be Equipped With Hot Air Drying
可加装胶头清洁装置
Can Be Equipped With Adhesive Heads For Cleaning

最大印刷速度(pcs/hr)
Maximum Printing Speed(pcs/hr)

钢板尺寸(mm)
Steel Plate Size (mm)
最大印刷面积(mm)
Maximum printing area (mm)

重量（kg）
Weight (kg)
机器尺寸(mm)
Machine Dimensions (mm)
气压(bar)
Air Pressure(bar)
电源
Power Supply

规格参数 SPECIFICATION PARAMETERS

最大印刷速度(pcs/hr)
Maximum Printing Speed(pcs/hr)
油盅机配置标准
Ink Cup Machine Configuration Standard

钢片尺寸(mm)
Steel Plate Size (mm)
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油盆结构  Open Tray Structure 油盅结构  Ink Cup Structure

C
C A

C
A

C
A

170
200

C
A

200
230

C
A

1/C2
A2

600 X 1000 X 1500
1100 X 850 X 1500

650 X 1050 X 1500
1150 X 900 X 1500

A

C
A

C
A

C
A 1400

1300C
A 1200

1100C
A 1000

900C
A

1200
1400

C
A

1000
1200

C
A

“C”为穿梭工作台系列，“A”为输送带工作台系列。  "C" represents the shuttle workbench series, "A" represents the conveyor belt workbench series.*

东莞市好合机械有限公司
HOWELL PRINT TECHNOLOGY LIMITED

好威尔印刷有限公司
HAOVER INTELLIGENT EQUIPMENT CO., LTD.

Screen&Pad printing Equipment&Supplies




